
Mötesprotokoll
JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2024-02-20

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl. 08:03

§ 2 Närvarande ledamöter
Emil Bertilson, ordförande

Filippa Sundström, vice ordförande

Hampus Möller, kassör

Sofia Berander, sekreterare

Johannes Barth, idrottsansvarig

Lovisa Eklund, utbildningsansvarig

Parmida Farahani, utbildningsansvarig

Matilda Friberg, evenemangsansvarig

Mio Roslund, kommunikationsansvarig

Arta Ekman, näringslivsansvarig

Elias Höggren, näringslivsansvarig

§ 3 Övriga deltagare/besökare
Daniella Andersson, ELSA ekonomiansvarig

Eila Karlsson, ELSA nationell styrelse

Alma Johansson, GAIUS projektledare 2024

Hugo Tolvteus, GAIUS projektledare 2024

§ 4 Val av mötesordförande
Filippa Sundström väljs till mötets ordförande.

§ 5 Val av mötets sekreterare



Sofia Berander väljs till mötets sekreterare.

§ 6 Val av justerare
Emil Bertilson och Arta Ekman väljs till mötets justerare.

§ 7 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs.

§ 8 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll
Sekreterare, Sofia Berander, går igenom föregående mötesprotokoll (2024-02-13).

§ 9 Varvet runt
Ordförande
Ordförande har ordnat SMAUG-bidrag, se kassör för mer info. Ansvarig utgivare för
Rättstrycket ska bytas. Vidare arbete med GAIUS har också utförts.

Vice Ordförande
Vice ordförande har bokat hotell till Lund. Bokat övriga möten med ordförande.

Hon har ordnat Slack som kommunikationsmedel för styrelsen.

Kassör
Kassör har diskuterat SMAUG-bidrag och frågar rörande Rättstryckets fakturering.
SMAUG-bidraget kommer från Göteborgs universitet och är till för att stödja olika
studentmedier som innebär studentnytta. Vidare diskussioner om budget med kåren.

Sekreterare
Sekreteraren har bokat in ett möte med MSA den 21/2. Inför mötet har sekreterare gjort ett
förslag på planering som ska diskuteras.

Idrottsansvarig
Idrottsansvarig har bokat in den första matchen för SRL och skött löpande mejlkontakt.

Utbildningsansvariga
Utbildningsansvariga har haft ett SAMO-ärende. Dock ville studenten inte ta ärendet vidare
så det lades ned. Introduktion till Educ. Educ innefattar alla utbildningsansvariga på hela
skolan och ligger under kåren.

Evenemangsansvariga
Evenemangsansvariga har öppnat upp ansökningen till utskottet samt börjat titta på lokal och
datum för sittningar i vår.

Kommunikationsansvarig



Kommunikationsansvarig har uppdaterat hemsidan och instagram samt skött löpande
mejlkontakt.

Näringslivsansvariga
Näringslivsansvariga har haft många möten under veckorna och planerat en del relaterade
evenemang.

Föreläsning med Integritetsmyndigheten om GDPR och hur det är att jobba som jurist på
myndigheten ska hållas den 7 mars.

§ 10 Diskussion: ELSA Law School
ELSA har kontaktat JF för att undersöka möjligheten till ett samarbete rörande ELSA
Summer Law School i Sverige. Därför medverkar två representanter från ELSA vid mötet.

ELSA Law School innebär ett internationellt samarbete mellan olika institutioner där cirka
20-30 deltagare går på kurs utomlands i en vecka och får träffa nya juriststudenter. I slutet får
deltagarna ett diplom. Det har aldrig tidigare hållits någon ELSA Law School i Sverige. Om
det hålls så är det planerat till sommaren 2025.

Det ELSA behöver från JF är hjälp med kontaktnät och eventuellt ordna föreläsare. ELSA
ordnar annat praktiskt som boende och håller i ansökningsprocessen. ELSA tycker det vore
roligt med samarbete mellan föreningarna.

Styrelsen undrar hur JF kan bidra i samarbetet och ELSA menar att JF skulle få vara med och
anordna och att det är kul för föreningen att träffa internationella studenter. Dessutom skulle
Göteborg vara den första staden som anordnar Summer Law School.

Styrelsen undrar om inte ELSA-föreningar kan hjälpa till att anordna Law School. ELSA
svarar att det inte finns något naturligt samarbete mellan de olika lokala ELSA-föreningarna,
och att de är ungefär lika självständiga gentemot varandra som de olika juridiska
föreningarna vid olika lärosäten. ELSA berättar att Uppsala-sektionen också har funderingar
på att hålla i Summer Law School.

Styrelsen tror att det kommer vara svårt att hitta föreläsare i augusti eftersom det är väldigt
vanligt att folk är på semester då. Möjligtvis skulle det gå att hitta någon lämplig i juni men
det är också svårt.

Setterwalls och Wistrand som är samarbetspartners med ELSA är delvis öppna för förslaget.

Kommunikationsansvarig blir kontaktperson gentemot ELSA rörande Summer Law School.

§ 11 Beslut: GAIUS budget
Överlämningsresan är struken och de pengar som frigjordes läggs till på kuvertpriset på
banketten istället.



I övrigt är budgeten ungefär samma som förra året. Viss oro uttrycktes gällande att budgeten
ligger nära vinstkravet och att det finns en liten buffert. Det förklaras genom att budgeten är
beräknad med låg vinst och höga utgifter, så buffert tas höjd för på det viset.

Budgeten antas enhälligt (11/11).

Projektgruppsansökan finns tillgängligt nu.

§ 12 Beslut: Idrottsutskott
Tidigare idrottsansvarig har haft två personer i sitt utskott. Idrottsansvarig vill ändra så att det
istället finns tre personer i utskottet. Övriga styrelsen har inga invändningar.

De som föreslås tillsättas i utskottet är:
Lova Svensk, T2
Alva Sigfridsson, T4
Sara Wettergren, T4

Bland annat ska varje person få ett eget ansvarsområde och eventuellt kunna täcka upp för
Idrottsansvarig om det skulle behövas. SRL:s instagram ska även få fler bilder och
uppdateringar vilket främst är tänkt att vara Alva Sigfridssons uppgift då hon har tidigare
erfarenhet.

Utskottet antas enhälligt (11/11).

§ 13 Beslut: SAMO-ombud
Parmida Farahani och Lovisa Eklund antas enhälligt som SAMO-ombud (11/11).

SAMO organiserar skyddsombud för alla juriststudenter på Handelshögskolan.

§ 14 Diskussion: JF-önska
Brödrost till JF-rummet.

“Inköp av brödrost till JF-rummet”

Det är problematiskt med plats och brandrisk kopplat till brödrosten. Dessutom är nyttan för
JF:s medlemmar svårt att se, vilket gör inköpet svårmotiverat i dagsläget. Därför läggs
förslaget på is.

§ 15 Diskussion: Röda korset
Röda korset har kontaktat näringslivsansvariga då de söker frivilliga volontärer för arbete
med folkrätt. Röda korset vill därför att JF ska sprida detta bland studenterna.



Diskussion fördes om huruvida det skulle ligga på sidan för jobbannonser eller inte, men
styrelsen kom fram till att det inte riktigt rörde sig om ett jobb i den bemärkelsen som finns
på sidan för jobbannonser.

Det diskuterades även om det skulle marknadsföras på instagram. Styrelsen kom fram till att
studentnyttan fanns där och att Röda korset är en god organisation att förknippa JF med.
Därför utmynnade diskussionen i att volontärarbetet ska marknadsföras på JF:s
instagramhändelse.

§ 16 Info: Föreningsinfokväll
HHGS ska hålla en föreningsinfokväll den 27 februari mellan 17-18. Alla föreningar är
inbjudna och kåren går igenom föreningsrelevant information.

§ 17 Övrigt
Styrelsen ska närvara på diplomering den 4 maj som extra hjälp.

Diskussion om Summer Law School, se § 9. Styrelsen kom fram till att det inte finns så stor
vinst för JF och styrelsen tror även att det kan innebära förhållandevis mycket arbete, som
dessutom kommer behöva läggas över på en ny styrelse utan förvarning. För övrigt relativt
liten vinning för eventuellt andra samarbetspartners. Styrelsen är inte helt ointresserad men
önskar att det vore mer relevant för JF.

Det är Påsits 9/3.

§ 18 Nästa möte
2024-02-27 kl. 08:00-09:00.

§ 19 Mötets avslutande
Mötet avslutas kl. 09:05

Arta Ekman (2 apr. 2024 10:10 GMT+2)

Arta Ekman

Emil Bertilson (12 apr. 2024 14:19 GMT+2)
Emil Bertilson
Emil Bertilson
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